
 Questions and Answers (8 to 13) ISED #186541 
 

 

Question 8: 

Station C125A has panel type J specified but has an outlet shown.  I think they are actually 

looking for panel type T, for the 24"w panel. 

Answer 8:  

 
Yes the 24” panel in C125A should be a panel matrix T. 

 

Question 9: 

So I believe now that for panel types U, V, W the client actually only wants panels the same height 

as types X,Y but that they would like a 6"h privacy screen where noted on plans on top.  (this was 

confusing since the privacy screens are not part of panel buildups Cat 1A they are an "accessory" 

from Cat 1B.  So essentially Type X and Type V are the same and Type Y and type W are the 

same, just that V,W have privacy screen on top. 

Answer 9: 

Yes panel U, V, W are the same height as X and Y. But they all have different electrical 

requirements.     

 

Question 10: 

There are no accessories specified to mount onto the rails in the station.  Is this correct? 

Answer 10: 

 

Correct, they are not required. 

 

Question 11: 

Do you want the privacy screens and worksurface mounted privacy screens to match and both be 

made of glass? 

Answer 11: 

 

Both privacy screens, for panels and worksurfaces, must match.  They need to be made out of 

glass and be frosted. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Question 12: 

The height of the worksurface mounted privacy screens requested will be taller than the panel 

mounted privacy screens on the panels.  Since the worksurface screen was requested 15"h and the 

panel mounted screens 6"h. If they want both to be similar in height the screens on top of the 

panels should be 15"h as well. 

 

Answer 12: 

 

We will leave it at 6” for the panels and 15” for the worksurfaces. 

 

Question 13: 

They ask for 12 x ACPRPMAFxxxxxxx0660xx, do they actually mean 48"w not 60"w? 

Answer 13: 

 

You are correct the code should be 48” and not 60”: 

12x ACPRPMAFxxxxxxx0648xx 

 

Please note that for Category 1A, 1B and 2 the floor plan over rules the list. 

 

 

****************************************************************************** 

 

Questions et réponses (8 à 13) ISDE #186541 

 

Question 8: 

 

La station C125A a le type de panneau J spécifié mais démontre une prise électrique. Je crois 

plutôt que pour le panneau de 24po, qu’il s’agit du panneau de type T. 

 

Réponse 8: 

 

Oui, le panneau de 24po dans C125A devrait être la matrice de panneau T. 

 

Question 9: 

 

Donc, je crois que pour les types de panneaux U, V, W, le client veut seulement des panneaux de la 

même hauteur que les types X, Y, mais qu'ils aimeraient un panneau d’intimité de 6po de haut. Les 

panneaux d’intimité ne font pas partie des panneaux de construction Cat 1A, ils sont un 

"accessoire" de la catégorie 1B, donc le type X et le type V sont les mêmes et les types Y et W sont 

les mêmes, juste que V et W on le panneau d’intilité. 

 

Réponse 9: 

Oui, les panneaux U, V, W ont la même hauteur que X et Y. Mais ils ont tous des exigences 

électriques différentes. 

 

Question 10: 

 



Aucun accessoire n'est spécifié pour être monté sur les rails d’accessoires de la station. Est-ce 

correct? 

 

Réponse 10: 

 

Oui nous en avons pas besoin. 

 

Question 11: 

 

Voulez-vous que les panneaux d’intimité montés sur les panneaux et les panneaux d'intimité 

montés sur la surface de travail soit pareils et que tous les deux soient en verre? 

 

Réponse 11: 

 

Les deux types de panneaux d’intimité, pour les panneaux et les surfaces de travail, doivent être 

pareils. Ils doivent être fabriqués en verre et être givrés. 

 

  



Question 12: 

 

La hauteur des panneaux d'intimité montés sur la surface de travail demandée sera plus grande que 

les écrans d'intimité montés sur le panneau sur les panneaux. Le panneau de la surface de travail a 

été demandé 15po h et le panneau monté écrans 6po h. S'ils veulent que les deux soient similaires 

en hauteur, les écrans sur le dessus des panneaux doivent être de 15po h. 

 

Réponse 12: 

 

Nous allons laisser les panneaux montés sur cloison à 6po et 15po pour ceux montés sur les 

surfaces de travail. 

 

Question 13: 

 

Ils demandent 12 x ACPRPMAFxxxxxxx0660xx, signifient-ils réellement 48po de large et non 

60po de large? 

 

Réponse 13: 

 

Vous avez raison, le code devrait être 48po et non 60po: 

12x ACPRPMAFxxxxxxx0648xx 

S'il vous plaît noter que pour les catégories 1A, 1B et 2 le plan d'étage prime la liste. 


